

STIGMA RY 3/2023

Stigma ry:n hallituksen kokous

Aika: Torstai 2. maaliskuuta 2023 klo 18

Paikka: Kaisa-talon ryhmätyötila 6005 ja Teams

Läsnä:

Emilia Muuri (Puheenjohtaja, viestintävastaava ja tapahtumavastaava) Elena Tulyakova (Varapuheenjohtaja, työelämävastaava ja alumnivastaava) Eveliina Ruusola (Taloudenhoitaja ja sihteeri)

Joel Hämäläinen (Urheilu- ja kulttuurivastaava, yhdenvertaisuusvastaava) Semra Shakir (Opinto- ja viestintävastaava)

Rosaliina Frantti (Vuosisjuhlatoimikuntalainen)

Sanni Satosuo (Vuosisjuhlatoimikuntalainen)

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 18.10.

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksytään esityslista.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksytään pöytäkirja.

5. Talousasiat

5.1 Järjestötukien ja toiminta-avustusten hakeminen

5.1.1 YKAN yhteistyösopimuksen esittely

Tehtiin yhteistyösopimus. Saatiin 550e sponsorituloja tälle vuodelle, tästä käytetään kaikki luultavasti vuosijuhliin.

5.1.2 HYYn hakemuksen tilanne

HYYn hakemus tehty ja lähetetty, odotetaan vastausta.

5.2 Yleinen taloustilanne

Yleinen taloustilanne hyvä.

5.3 Haalarimerkkien tilaaminen

Valmiit haalarimerkit haettu Promlerilta.

6. Yhdenvertaisuus

6.1 Valtsikan uusi yhdenvertaisuussuunnitelma

Osallistumme aktiivisesti Kannunvalajien uuden yhdenvertaisuussuunnitelman suunnittelemiseen ja tekemiseen.

7. Ympäristö

Ei kokoukseen tuotavaa.

8. Urheilu ja kulttuuri

Mahdollisuuksien mukaan urheilu- ja kulttuurivastaava Joel pyrkii järjestämään sosiaalitieteiden opiskelijoille jonkinlaista harrastetoimintaa joukkueurheilun merkeissä (esimerkiksi salibandy tai jalkapallo). Hyödyntää mahdollisesti tiedottamisessa WhatsApp-ryhmää ja yhteistyötä muiden järjestöjen urheiluvastaavien kanssa. Ajatuksena myös osallistua Valtsikan vitonen ja Valtsikan kymppi -tapahtumiin sekä erilaisiin harrasteturnauksiin. Mahdollisesti osallistutaan lisäksi klassisen musiikin tapahtumaan ja/tai järjestetään museovierailu yhteistyössä muiden järjestöjen kanssa.

9. Tiedotus

9.1 Virkailija- ja vujutoimikuntahaku

Olemme saaneet jo alkuvuodesta yhden virkailijan sekä virkailijahaun aikana kaksi vuosijuhlatoimikuntalaista ja yhden uuden virkailijan lisää. Hyväksymme kaikki uudet virkailijat osaksi järjestömme toimintaa. Vaikka virkailijahaku on päättynyt, otamme silti aktiivisesti mukaan uusia virkailijoita.

9.2 Pöytäkirjat sähköpostilistalle

Lähetetään jatkossa pöytäkirjat sähköpostilistalle.

9.3 Nettisivujen päivitys

Nettisivuihin saatu käyttöoikeudet aiemmalta hallitukselta. Emilia hallinnoi nettisivuja tulevana vuonna. Eveliina ottaa uuden kansikuvan nettisivuille kevään aikana. Päivitetään nettisivuille edellisen ja nykyisen hallituksen tiedot. Pyritään aktiivisemmin viestimään asioista myös nettisivuilla.

9.4 Kide.app käyttäjä

Tehdään Stigmalle oma kide.app käyttäjä ja lisätään linkki myös nettisivuille.

10. Työelämä

10.1 Ekskun tilanne

Elena kontaktoinut muutamia ministeriöitä ja valtioneuvoston kansliaa mahdollisen ekskursioiden järjestämisestä. Valtioneuvoston kansliasta ehdotettiin tapaamista pääministerin avustajan kanssa. Elena ehdotti kyseisen tapaamisen sijaan perinteistä ekskursiota kanslian toimintaan liittyen. Lisäksi THL yhtenä vaihtoehtona ekskursiolle. Mikäli ekskursiota ei saada huhtikuulle sovittua, järjestetään molemmat työelämä tapahtumat syksyllä.

11. Opintoasiat

11.1 Tieteenalan kokoukset

Ei tietoa tulevista kahvittelutilaisuuksista. Semra ja Eveliina kuitenkin ovat näillä näkymin osallistumassa Konstruktion tsemppi-iltaan.

12. Tapahtumat

12.1 Menneet tapahtumat

12.1.1 Tieteenalan tapahtuma 28.2.2023

Tapahtuma sujui hyvin, osallistujia oli kuitenkin melko vähän. Kokonaisuudessaan tapahtumassa oli noin 20 osallistujaa. Jatketaan kuitenkin tapahtuman järjestämistä myös tulevaisuudessa vähäisestä osallistujamäärästä huolimatta.

12.1.2 Vuosikokous 21.2.2023

Kokous sujui hyvin. Edelliselle hallitukselle annettiin vastuuvapaus. Lisäksi hyväksyttiin tämän vuoden talousarvio ja toimintasuunnitelma.

12.2 Tulevat tapahtumat

12.2.1 Merkkimarkkinat maaliskuun alussa

Odotetaan Kannunvalajilta lisäinfoa merkkimarkkinoiden ajankohdasta. Myydään tapahtumassa haalarimerkkejä.

12.2.2 Vuosijuhlat

Pidetään vuosijuhlat 18. marraskuuta. Paikaksi on mitä luultavimmin valikoitumassa Hima&Sali. Hintataso tulee olemaan korkea, koska pyrimme ulkoistamaan catering-palvelut ja tarjoilun. Tapahtuma tulee maksamaan järjestölle noin 88,50 euroa per lippu. Olemme suunnitelleet opiskelijalippujen hintojen kompensoimista siten, että niiden hinta olisi maksimissaan 70 euroa. Tavoitteenamme on noin 60-65 euroa. Alumni-liput tulevat maksamaan enemmän (arvio 90-100e). Hinnat myös vaihtelevat lipputyypin mukaan (vegaaninen ja alkoholiton menu halvempia). Lippuun sisältyy alkumalja, kaksi viinikaatoa ja shottia, ruoka sekä kahvi/tee. Paikassa on juomatarjoilu läpi illan (baaritiski). Jatkojen osalta suunnitelmat vielä kesken. Valitsemme myöhemmin jatkoapaikan taloudellisen tilanteen, sponsoritulojen ja mahdollisen osallistujamäärän mukaan. Etsimme lisäksi myöhemmin apulaisia narikkaan. Päätämme hyväksyä Hima&Salin tarjouksen.

12.2.2.1 Vuosijuhlatoimikunnan muodostaminen ja toiminta

Lähtökohtaisesti hallitus kuuluu vuosijuhlatoimikuntaan. Tällä hetkellä toimikuntaan kuuluu myös neljä hallituksen ulkopuolista henkilöä, joista kaksi virkailijoita (Henriina Eneberg ja Anastasia Kalashnik) ja kaksi vain vuosijuhlatoimikunnassa (Rosaliina Frantti ja Sanni Satosuo). Tehdään vuosijuhlatoimikunnalle oma WhatsApp-ryhmä. Pyrimme jatkossa pitämään pääsääntöisesti vuosijuhlaan liittyvät asiat erillisissä niihin liittyvissä kokouksissa mahdollisuuksien mukaan. Kevään aikana kokous toimikunnan kanssa muutamia kertoja, joissa käydään yhdessä läpi suunnitelmia vuosijuhlien suhteen. Asialistalla mm. sponsoritulojen hankkiminen, syksyn aikataulut, vuosijuhlien teema ja vastuunjako. Syksyllä pyritään etsimään apulaiset, laulunjohtajat ja puhujat. Lisäksi kutsutaan Stigman entisiä puheenjohtajia vuosijuhliin. Anastasia (virkailija) näillä näkymin suunnittelee visuaalisen ilmeen, kuten tarvittavat logot, kutsut, menukortit ja haalarimerkin. Tehdään Doodle kokouksen ajankohtaan liittyen myöhemmin.

12.2.3 Vappu

Sosiaalitieteiden järjestöillä on tänä vuonna oma Kuppalavuoro 26.4., jolloin järjestetään yhteinen Vapputapahtuma. Tämän lisäksi järjestetään myös piknik. Osallistumme Valtsikan Vappuun ja erilaisiin kuluihin (alkoholi, wc:t ym.) perinteiseen tapaan. Tapahtuma pyritään järjestämään tänä

vuonna Kuppalan pihalla Topelian pihan sijaan.

12.2.4 YKAN tapahtuma

Järjestämme jälleen kerran vuodessa työelämätaphtuman osana yhteistyötä. Pyrimme järjestämään alumnipaneelin mahdollisesti etänä. Tapahtuman ajankohta mahdollisuuksien mukaan huhtikuun puolivälissä.

13. Alumnit

13.1 Alumnyhteistyön tilanne

Tehdään yhteistyötä vuosijuhlien ja tulevan alumnipaneelin osalta.

14. Muut asiat

14.1 Yhteistyö muiden (lähi)järjestöjen kanssa

Dilemma ehdotti yhteistyötä ainejärjestöjen välillä, ilmoitimme olevamme kiinnostuneita (ei vielä suoranaista suunnitelmaa). Vappuna lisäksi yhteistyötä eri tapahtumissa. Syksyllä pyrimme järjestämään yhteisrasteja muiden lähiainejärjestöjen kanssa. Mahdollisesti suunnitellaan sosiaalitieteiden järjestöjen kanssa keväällä (tai syksyllä) jokin Aprilliapprojen kaltainen tapahtuma, mikäli aikaa ja jaksamista löytyy. Lisäksi yhteistyötä pyritään tekemään urheilutapahtumissa.

14.2 Toimintasuunnitelma

Valmis ja hyväksytty vuosikokouksessa.

14.3 Kulkuluvat

Mikäli kulkuluvat haettu ja aktivoitu, pitää vielä osallistua tilakoulutukseen ensi viikon alussa.

Emilia hakenut kulkulupaa Kuppalaan.

14.4 Vanhaksi menevät leffaliput

Stigmalla on 5kpl toukokuun alussa vanhentuvia sarjalippuja. Käytetään liput virkistäytymiseen hallituksen kesken. Kaikki halukkaat voivat osallistua. Virkistäytymispäivästä ja elokuvavaihtoehtoista tehdään Doodlet myöhemmin.

14.5 Tulevat muiden järjestöjen vuosijuhlat

Pyritään osallistumaan sekä Kannunvalajien että Konstruktion vuosijuhliin kevään aikana.

14.7 Postiasiat

Stigman posti on haettu.

15. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään luultavasti huhtikuun alussa, Doodletetaan asiasta. Ennen tätä pidetään luultavasti vuosijuhlatoimikunnan kokous.

16. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 19.46.